
Verslag ouderraad 19/01/23 

 Afwezigen: An, robin, philip 
 Goedkeuren vorig verslag: oké 
 Covid-maatregelen > nog steeds code groen 
 Begroting: 
- 2021: verlies door veel kosten en geen inkomsten (kinderfuif die niet kon doorgaan) 
- 2022: coronajaar, weinig inkomsten, maar wel uitgaven, klein verlies 
- 2023: veel georganiseerd, goed verdiend op fuif, geïnvesteerd in school 

 

 Nog komende opbrengsten:  
1. Ouderfuif organiseren >  za 22 april 2023 in zaal Basiel  

Werkgroep: Steffi, Steffi, Elien, Paul, Isabelle, jonas 

 Sponsors zoeken  
 

2. Gin/cava bar op loopwedstrijd de bloesem 
 

 Aankoop speeltoestellen kleuterspeelplaats en groene speelplaats, speeltoren met glijbaan 
op valtegels en rekstokken in groenzone. Deel gesponsord door ouder, deel school, deel 
ouderraad.  

 

 Pannenkoekenverkoop ziet er goed uit, dit gaat naar nieuwe geluidsinstallatie. 

 

 Trooper niet veel inkomsten > nog eens oproep doen  

 

 Teambuilding:   
- Werkgroep: Kim, Steffi M, Jonas 
- Doodle maken voor datum 

 

 Evaluatie oudercafe: 
- 435.38 euro winst 
- Goed dat oudercontact kleuters en lager samen doorging > meer verloop 
- Aandachtspunt: bij opvang kindjes, zien dat ze boven blijven en niet naar turnzaal gaan.  

 
 Oudercontact > wordt positief gevonden dat dit niet meer afgezonderd in de klas is.  Ouders 

blijven minder lang bij de leerkrachten zitten.  

 

 Schoolfotograaf > er zijn enkele opmerkingen over de poses en het haar. Het zou interessant 
zijn om iemand bij de fotograaf te hebben om de kindjes wat te fatsoeneren. Eventueel  Elien 
en indien nodig nog iemand van ouderraad om kindjes te begeleiden.  



 

 Evaluatie sintfuif  
- Eten zelf voorzien was goed 
- Te veel drank besteld maar kan hergebruikt worden 
- Beetje te vroeg begonnen  
- Snoepzakken ging goed, popcorn iets minder  
- Glittertattoo’s was populair  
- 342.81 euro winst 
- Goeie editie! 

 

 Opmerkingen: 
1. Kindjes fietsen zonder verlichting  
2. Zebrapad aan steenweg > aanvraag ingediend voor verkeerslichten te plaatsen  
3. Aanmeldingen en inschrijvingen > website haaltert  

Ook broer en zussen moeten zich aanmelden om voorrang te krijgen 
4. Er zijn problemen met  de site van school > via one.com, kan zijn dat de site offline wordt 

gehaald > oplossing wordt nog gezocht  
5. Vrije bijdrage van de ouders bij afscheid zesdes was heel laag > hoe kan dit beter? Iemand 

rondgaan? 
6. QR-code eventueel laten aanmaken voor payconiq voor komende evenementen 
7. 17 februari: carnavalstoet school  

 

 


